沙田302管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

本公司檔號: ST302/NTT/245/19/LC

致:碧濤花園第一期各業戶

通告

有關: 發現蜂巢事宜

「樓宇維修工程」承辦商榮利進行搭建外牆棚架期間,發現3座大樓高層外牆有 多個蜂巢築成。本處已安排滅蜂承辦商儘快跟進清理,各住戶如發現單位外牆有蜂巢 或大量蜜蜂,切勿自行清理及走近,請儘量關上窗戶及通知本處跟進。

如有任何查詢,歡迎於辦公時間內致電 2646 1859 與本處聯絡。

碧濤花園第一期管理處2019年9月20日

Date: 20th September 2019

To: All Owners / Residents of Pictorial Garden Phase 1

NOTICE

Re: Bee Honeycomb found in external wall

During the erecting works of the bamboo scaffolding the Contractor of "Building Renovation Project", Win Lee, it was found that some Bee Honeycomb were built in the external wall of upper floor of 3 buildings. Our office will arrange our contractor to clean it up as soon as possible. For those residents found the Bee Honeycomb in the external wall or many bees found outside the windows, please don't remove it by yourself and keep away from it, please also close the windows and report to our office immediately for further following up.

Should you have any queries, please feel free to contact our office at 2646 1859 during office hours.

Management Office of Pictorial Garden Phase I